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奥杰的公司团队就苏州克睿基因生物科技有限公司（以下简称"克睿基因"）于2022 年 1
月 5 日的6,000 万美元 B 轮融资担任其英属维尔京群岛和开曼群岛的法律顾问。

本轮融资的投资方包括尚珹投资，元禾控股、蓝海资本和启明创投，并由华兴资本为独家财务顾问。

克睿基因总部位于中国苏州，是一家专注于开发基因治疗的生物技术公司。筹集的资金将使克睿基因能够

推进其血液学和实体肿瘤细胞治疗产品的临床开发，并加强基于其创新 AAV 血清型筛选平台和基因编辑
产品的开发和国际合作。

奥杰位于香港的公司团队，由合伙人李嵚盈（Cecilia Li）领导，并由公司全球企业主管Nathan Powell和律
师助理吴秀暖（Vicky Wu）的提供支持。

About Ogier

Ogier is a professional services firm with the knowledge and expertise to handle the most
demanding and complex transactions and provide expert, efficient and cost-effective services to
all our clients. We regularly win awards for the quality of our client service, our work and our
people.

Disclaimer

This client briefing has been prepared for clients and professional associates of Ogier. The
information and expressions of opinion which it contains are not intended to be a comprehensive
study or to provide legal advice and should not be treated as a substitute for specific advice
concerning individual situations.

Regulatory information can be found under Legal Notice
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Partner 合伙人

Hong Kong

E: cecilia.li@ogier.com
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Hong Kong

E: vicky.wu@ogier.com

T: +852 3656 6135
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